
28 457 Regeling van het conflictenrecht inzake adoptie
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Nr. 30 BRIEF VAN DE MINISTER VAN JUSTITIE

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal

Den Haag, 13 juli 2007

Naar aanleiding van de mogelijke misstanden met betrekking tot adopties
uit India, heeft de vaste commissie voor Justitie mij d.d. 21 juni jl.
(kenmerk 07-Just-B-046) verzocht uw Kamer te informeren over de
gevolgen voor lopende adoptieprocedures en over de mogelijke interna-
tionaal privaatrechtelijke implicaties daarvan. Naar aanleiding hiervan
bericht ik uw Kamer als volgt.

De berichtgeving over mogelijke misstanden met betrekking tot adopties
uit India betreft adopties die tot stand zijn gekomen in de periode 1995 tot
en met 2002. India was in die tijd nog niet aangesloten bij het Haags
Adoptieverdrag. Er zijn momenteel 13 kinderen in procedure om uit India
naar Nederland te komen, waarvan 12 via bemiddeling door Wereld-
kinderen en 1 via bemiddeling door Stichting Meiling. Bij deze lopende
procedures zijn de vergunninghouders extra alert gelet op de recente
berichtgeving in de media over adopties uit India. Er zijn op dit moment
geen aanwijzingen dat bij deze procedures sprake is van misstanden. Ik
zie op dit moment dan ook geen reden om lopende adoptieprocedures op
te schorten en derhalve zijn er geen consequenties voor de lopende
procedures. Mocht het onderzoek dat ik naar aanleiding van de berichtge-
ving over mogelijke misstanden in gang heb gezet1 aanleiding geven tot
heroverweging van dit besluit, dan zal ik dat uiteraard doen.
Stichting Meiling heeft als voorzorgsmaatregel inmiddels besloten om
hangende het onderzoek geen nieuwe bemiddelingen te starten van
adoptiekinderen uit India. Wereldkinderen heeft laten weten daar voor wat
betreft hun eigen activiteiten geen aanleiding toe te zien en in te staan
voor de betrouwbaarheid van de tehuizen waarmee wordt gewerkt. Verder
geeft Wereldkinderen aan stopzetting van lopende procedures niet wense-
lijk te vinden, omdat het allemaal special need kinderen betreft (met in de
meeste gevallen een zwaar medisch dossier).

De juridische implicaties indien mocht blijken dat sprake is geweest van
misstanden bij adopties uit India laat ik momenteel onderzoeken. Ik zal uw
Kamer hierover gelijktijdig en in samenhang met de uitkomsten van het

Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2006–2007

KST109337
0607tkkst28457-30
ISSN 0921 - 7371
Sdu Uitgevers
’s-Gravenhage 2007

1 Zie mijn brief aan de Tweede Kamer van
27 juni 2007 (Kamerstuk 28 457, nr. 29).
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onderzoek naar mogelijke misstanden met betrekking tot adopties uit
India informeren.

De minister van Justitie,
E. M. H. Hirsch Ballin
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